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Aanleiding
Tijdens de dorpenavonden zijn door inwoners veel zeer zinvolle zaken ingebracht waar we als gemeenteraad 
zeker ons voordeel mee kunnen doen en die kunnen helpen onze gemeente nog aantrekkelijker te maken voor 
onze inwoners, toeristen, bedrijven en allen die zich graag hier zouden willen vestigen.

Naast alle positieve opmerkingen waren er ook enkele die, wat de fracties van PvdA,  Progressief Westerveld 
en het CDA betreft sneller aandacht en acties vragen. Eerder genoemde fracties werden geïnformeerd over 
problemen die ook ouderen ervaren daar waar het de toegankelijkheid van Hart van Diever betreft. De 
wandelroute die mensen met een rollator, rolstoel of scootmobiel moeten afleggen vanaf bijvoorbeeld de Jan 
Thijs Seinenhof naar het Hart van Diever is zeer slecht berijd- en beloopbaar. Naar wij begrepen hebben geldt 
dat ook voor de toegankelijkheid van het Hart van Diever voor deze groep ouderen.

Er zijn veel opmerkingen niet alleen over de toegankelijkheid maar ook over de daadwerkelijke 
Dorpshuisfunctie van Stad en Esch / Hart van Diever. Mensen geven aan dat hen een “dikke worst” is 
voorgehouden maar dat daar in de praktijk niets van terecht komt. Klachten zijn voornamelijk ook over de 
beschikbaarheid van de ruimten want de behoeften van leerlingen respectievelijk de organisatie van Stad en 
Esch gaat altijd voor maar ook bijvoorbeeld over de mogelijkheid iets te kunnen drinken of de noodzaak zelf 
alles klaar te moeten zetten en daar nauwelijks tijd voor te krijgen. Van de koren die voorheen gebruik 
maakten van het Dingspilhuus is bekend dat ze vrijwel geen gebruik van Hart van Diever maken vanwege het 
feit dat beschikbaarheid van de locatie niet kan worden gegarandeerd, immers de school gaat voor, maar ook 
dat vanwege de lage plafonds de akoestiek zo slecht is dat noodzakelijkerwijze is uitgeweken naar de 
Roosjenschool. Van avondsporters is gehoord dat ze nota bene moeten bellen naar het restaurant van de 
pachter om iets te drinken te kunnen krijgen in het Hart van Diever.

Gelet op bovenstaande hebben de fracties van PvdA, CDA en Progressief Westerveld de volgende vragen aan 
het college: 

1. Is het college bekend met de verminderde toegankelijkheid van zowel de route naar het Hart van 
Diever als ook ter plaatse vooral voor ouderen en voor mensen met een mobiliteitsbeperking?

2. Is het college bekend met de opmerking dat gebruik van ruimtes bepaald niet tot ieders tevredenheid 
gebeurd?

3. Is het college bekend met het feit dat de huidige wijze van horecavoorzieningen niet passend zijn voor 
hetgeen van een dorpshuis mag worden verwacht?

Namens de fracties van CDA, PVDA en Progressief Westerveld.


